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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia komisie výstavby, ÚP a ŽP pri MsZ v Snine konaného dňa 06.12.2017  
 
 
Prítomní:  Ing. Marián Kníž 
   Ing. Jozef Kudravý 

Marek Gerboc 
Ing. Štefan Janko 
Ing. Lýdia Gičová, garant komisie 

     
 
Komisia na svojom dnešnom zasadnutí  prerokovala tieto materiály:  
 
1. Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Snina č. 119/2013 o určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Snina 
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom dodatku odporúča jeho schválenie. 
 

2. Návrh Doplnku č. 2 k VZN mesta Snina č. 127/2014 o poskytovaní sociálnej služby 
v zariadeniach pre seniorov Domov pokojnej staroby a v jedálni 
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom dodatku odporúča jeho schválenie. 
 

3. Návrh Doplnku č. 1 k VZN mesta Snina č. 130/2016 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Snina 
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom dodatku odporúča jeho schválenie. 
 

4. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2018 – 2020,  návrh výdavkovej časti kapitálového 
rozpočtu   
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom odporúča jeho schválenie.  
 

5. Návrh  na vypracovanie Územného plánu mesta Snina  
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom odporúča jeho schválenie 
a obstaranie nového územného plánu mesta. 
 

6. Návrh Investičného zámeru Rekonštrukcia verejného osvetlenia na Ul. vihorlatskej 
a budovateľskej v Snine   
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom investičného zámeru odporúča jeho 
schválenie. 
 

7. Návrh Investičného zámeru Medzihrobové chodníky na novom cintoríne v Snine 
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom investičného zámeru odporúča jeho 
schválenie. 
 

8. Návrh Investičného zámeru Agility Centrum - Snina 
Komisia po oboznámení sa s predloženým návrhom investičného zámeru odporúča jeho 
schválenie, zároveň odporúča schváliť lokalitu č. 2., lokalitu č. 3, ktorú odporúča mesto, 
je podľa názoru komisie vhodnejšie využiť na iný účel napr. ako plochu na voľnočasové 
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aktivity (napr. parčík s osadením prvkov drobnej architektúry),  s ohľadom na výhľadovú 
výstavbu chodníka po nábreží rieky Cirocha.    
 
 
 
V Snine dňa  06.12.2017 

 
Zapísala:  Ing. Lýdia Gičová 
 
 

           Ing. Marián Kníž  
                    predseda komisie 


